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Egyszerű többség 

Tisztelt Humán Bizottság! 
 
 
A Bizottság a 2017. évi munkatervébe napirendjére tűzte a városi sportegyesületek 
tevékenységére vonatkozó beszámolókat. A mellékletben olvasható a Gemenc 
Természetvédelmi- és Sportegyesület szakmai beszámolója, valamint a jövőre vonatkozó 
terveinek bemutatása. Az ülésen az egyesület képviselője meghívottként jelen lesz, ahol 
lehetőség nyílik további kérdések megvitatására. 
 
Kérem a Tisztelt Bizottságot szakmai beszámoló megtárgyalására és határozathozatalra. 
 

Szekszárd, 2017. szeptember 22. 

 

 

Csillagné Szánthó Polixéna 

   Humán Bizottság elnöke 
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Határozati javaslat 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Humán Bizottságának 

…./2017. (IX.21.) határozata 
a Gemenc Természetvédelmi- és Sportegyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Humán Bizottsága a Szervezeti 
és Működési Szabályzatáról szóló 27/2014. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. számú 
melléklet 2. pont 8 alpontjában meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 
 

1. jóváhagyja a Gemenc Természetvédelmi- és Sportegyesület szakmai beszámolóját; 

Határidő: 2017. szeptember 25. 

Felelős:  Csillagné Szánthó Polixéna Humán Bizottság elnöke 

 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 

megvalósításához sok sikert kíván; 

Határidő: 2017. szeptember 25. 

Felelős:  Csillagné Szánthó Polixéna Humán Bizottság elnöke 

 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 

lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 

Határidő: 2017. szeptember 25. 

Felelős:  Csillagné Szánthó Polixéna Humán Bizottság elnöke 
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Tárgy : szakmai tájékoztató  

Hiv. sz: VI/B/13-8//2017 

 

 Egyesületünk a korábbi évekhez hasonlóan , a már megszokott tematika szerint 

működött . 

 Turisták vagyunk , a természetben űzhető – nem versenysport jellegű –  tevékenység 

jelenti működésünk alapját . Szorosan kötődünk a Tolna megyei Természetbarát Szövetség 

programjaihoz , vagy résztvevőként , vagy rendezőként . Legfőbb szakmai partnerünk a 

Fehérlófia Sportegyesület és az Ifjúsági Unió Szekszárd . A szekszárdi iskolák közül 

legszorosabb a kapcsolat a Comenius Alapítványi Általános Iskolával , de jelentős a Babits és 

Dienes Általános Iskolákkal közös programok száma is .  

 Programjainkat a normál gyalogtúrák kevésbé jellemzik , inkább valami extrával 

szeretünk előrukkolni – erre inkább kaphatók a mai felpörgetett világban élő-felnövő 

gyerekek ; tekintve , hogy szervezetünknek elsődleges célcsoportját alkotják .  

 Mint fentebb említettem valamilyen szinten szakember-és időhiánnyal szembesültünk, 

így a közelmúlt programlistája kicsit szerényebb a korábbi években megszokottnál . Az 

egysületi húzóemberek közül 6-an vásároltak az elmúlt időszakban saját kertes  ingatlant , 

javarészt felújítandót . Ez ugyan örvendetes körülmény – hasonlóan ahhoz , hogy egyik 

tagtársunk a napokban várja első gyermeke megszületését – de a programokra a stáb 

kiállítását szinte lehetetlenné tette .  

 Időrendben nézve januárban az Ifjúsági Uniónak segítettünk a több mint ezer főt 

megmozgató Bartina túra útvonalának bontásában , a hónap végén még becsúszott egy 

nyúlfarknyi korcsolyázás a palánki belvízen is , valamint egyesületünk alapítójának , Bodor 

Árpádnak volt emléktúrája  Gemencben . 

 Februárban a Pataki túrán vettünk részt . 

 Márciusban : Petőfi kerékpáros emléktúra , a Babits Iskolából érkezett gyerekek 

Mészáros Imrével , a Nemzeti Fejlesztési Minisztérium osztályvezetőjével tekertek a Janya 

vár felé – sajnos az  esőre forduló időjárás déltájban elmosta a túránkat . 

 Nyáron két alkalommal tartottunk hétvégés programot Doromláson az IFU-val 

közösen üzemeltett bázisunkon , és ekkor az egyedülálló evezős tájékozódáási verseny is 

megrendezésre került . Ugyanitt volt a Comenius Iskola nyári tábora ( illetve a másik része 

Fonyódon ) aminek szakmai programjait biztosítottuk . Azonfelül a Dienes Iskola nyári 

táborában , a Sötétvölgyben tartottunk turisztikai sportnapot az évtizedes együttműködés 

keretében .  
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 Ősszel a Babits Iskola erdei iskolájában ( Lengyel , Annafürdő ) volt túranapunk és 

tájékozódási oktatásunk . Részt vettünk a Kegyeleti emléktúrán  és a Fehérlófia szervezte 

település-ismereti rendezvényen Csikóstöttösön , ez utóbbinak , mint legfőbb 

partnerszervezetünknek  többször besegítettünk a városi tájfutás lebonyolításában .  

 Az évet Mikulás túrával zártuk Doromláson , a kétnapos programon szerencsére ott 

volt az egyesület legtöbb húzóembere : próbáltunk valamiféle koncepciót felállítani a 

létszámproblémák kezelésére , de épkézláb ötlet nem igazán jött .  

Az idei évet  Doromláson  kezdtük , lassan egy évtizede bögyünkben van a nádas 

átjárhatatlansága ( ami miatt a vízítúrák nehezen kivitelezhetők a festői szépségű Tolnai-

holtágon ) , most kezdtük egy nyomvonalon átjáró kialakítását . Utána februárban Pataki túra 

Óbányán , márciusban Petőfi emléktúra a Janya várhoz , és még hónap végén kihasználva a 

tavaszias időt még elkövettünk egy szezonnyitó evezést a Tolnai-holtágon .  

 

 Kedvező esetben a korábban megszokott programkínálatot szeretnénk véghezvinni , de 

az aktivisták számának csökkenése ( mindenki dolgozik , kevesebb a szabadideje ) komoly 

gondot jelent számunkra .  

 Legfőbb törekvésünk , hogy minél több szekszárdi gyereket elérjünk  és kineveljünk 

belőlük egy aktivista gárdát – nem lesz egyszerű .  

 

 

 Szekszárd  2017-06-05 

 

 

 

          Gergely Péter  

               elnök   

 

 

 

 

 

 


